

AKTUELLE MITTEILUNG

gültig bis auf Weiteres

- FAK
 ZE (Zentraleinrichtungen - keine Fakultät und keine Abteilungen)
 ZUV AStA

Bearbeiter/in:
Hr. Weberling

Stellenzeichen/Tel.:
K 35 / 22532

Datum
01.04.2022

see English version below
convenience translation – not legally binding
pursuant to the decision of the Executive Board of 01.06.2018

Änderung der Verteilung der Amtlichen Mitteilungsblätter

Ab dem Sommersemester 2022 erfolgt die Verteilung der Amtlichen Mitteilungsblätter an die Fakultäten, Institute und Abteilungen **in elektronischer Form per E-Mail**.

Die Versendung der elektronischen Fassungen wird entsprechend dem bisherigen Verteiler für die Druckfassungen vorgenommen. Eine Aufnahme in den Verteiler für den elektronischen Versand kann jederzeit per Mail an gerald.weberling@tu-berlin.de beantragt werden.

Des Weiteren verweisen wir auf die Möglichkeit der Einsichtnahme in die Veröffentlichungen auf der TU-Homepage, z.Zt.: https://www.tu-berlin.de/asv/menue/service/amtliches_mitteilungsblatt/

Change to the distribution of the Official Gazette

As of summer semester 2022, the Official Gazette of Technische Universität Berlin will be distributed to the University's faculties, institutes, and departments **in electronic format by email**.

Electronic copies will be sent using the same distribution list as was previously used for print versions. You can apply to be added to the distribution list for electronic copies at any time by sending an email to gerald.weberling@tu-berlin.de.

It is also possible to view archived Official Gazettes on the University's website at https://www.tu-berlin.de/asv/menue/service/amtliches_mitteilungsblatt/

[Translated by TU Berlin Translation Services](#)

